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Panie Prezydencie, zgłosili się do mnie koszalińscy przedsiębiorcy którzy 

prowadzą swoją działalność w sektorze gastronomicznym. W związku z epidemią 

koronawirusa, rozporządzeniem Ministra Zdrowia z dnia 13 marca 2020 roku w sprawie 

ogłoszenia na obszarze Rzeczypospolitej Polskiej stanu zagrożenia epidemicznego 

(dz. U. poz. 433) na terenie całego kraju wprowadzono ograniczenia w zakresie 

funkcjonowania lokali gastronomicznych, które obowiązywały do dnia 18 maja 2020 roku. 

Przedsiębiorcy posiadający zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych 

do spożycia w miejscu sprzedaży w okresie tym nie korzystali z posiadanych zezwoleń 

na sprzedaż napojów alkoholowych. 

Mając na uwadze trudną sytuację przedsiębiorców działających w branży 

gastronomicznej spowodowaną epidemią, Rada Ministrów zaproponowała w przedłożonym 

Sejmowi projekcie ustawy o dopłatach do oprocentowania kredytów bankowych udzielanych 

na zapewnienie płynności finansowej przedsiębiorcom dotkniętym skutkami COVID 19 (druk 

nr 382) rozwiązania dające możliwość radzie gminy, w drodze uchwały, zwolnienie z opłaty, 

o której mowa w art. 111 ustawy, należnej w 2020 r. lub przedłużenie terminu 

na jej wniesienie. Dodatkowo zaproponowano, aby termin dokonania raty opłaty, o której 

mowa w art. 111 ust. 1 ustawy przypadający na 31 maja 2020 r. przedłużyć się do dnia 

30 czerwca 2020 r. W stosunku do przedsiębiorców, którzy uiszczą opłatę w czerwcu nie 

będzie miał zastosowania przepis art. 18 ust. 12b ustawy, który przewiduje, że w przypadku 

wniesienia opłaty po terminie (tj. po 31 maja 2020 r.), przedsiębiorca wnosi opłatę 

powiększoną o 30%. Przepisy powyższe nie będą miały zastosowania do opłaty 

za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia 

poza miejscem sprzedaży, a zatem dotyczą wyłącznie przedsiębiorców działających w branży 

gastronomicznej. Zgodnie z art.l 11 gminy pobierają opłaty za korzystanie z zezwoleń 

na sprzedaż napojów alkoholowych w celu pozyskania dodatkowych środków 

na finansowanie zadań określonych w ustawie. W związku z powyższym zaproponowano 

pozostawienie w gestii gmin decyzji o zwolnieniu przedsiębiorców z obowiązku wniesienia 

opłaty, bądź przedłużenia terminu na jej wniesienie. 



Panie Prezydencie, czy rozważał Pan i czy istnieje możliwość zwolnienia koszalińskich 

przedsiębiorców z części opłat dotyczących sprzedaży napojów alkoholowych. Nadmienię, 

że ta grupa społeczna została bardzo dotknięta przez pandemię. 
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